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خبـر خواست خدایی عضو شورای اسلامی شهر شیراز:
تعریف و اجرای پروژه های شهری متناسب با اولویت بندی نیازهای مناطق

با  متناسب  باید  شهری  پروژه های  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
اولویت بندی نیازهای مناطق تعریف و اجرا شود.

شهر  اسلامی  شورای  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز افسانه خواست خدایی ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در منطقه ۵ در 
میزخدمت مسجدمحوری در مسجد امام محمدباقر )ع( گفت: موضوع عدالت 
اولویت محلات کم  با  تمام محلات  امکانات و خدمات شهری در  توزیع  در 
برخوردارتر مناطق در نظر گرفته می شود.وی افزود: در هر محله باید نیازهای 

آن اولویت بندی شده و متناسب با آن پروژه ها در محلات و مناطق تعریف 
و  مشکلات  به  رسیدگی  کار  پای  اینکه  بیان  با  خدایی  شود.خواست  اجرا  و 
بر پوشش  امسال سعی  بودجه  در  تمام تلاشمان  و  مطالبات شهروندان هستیم 
اولویت های نیازهای شهری شهروندان بود تاکید کرد: طبق برنامه هفتگی به 
همراه شهردار منطقه پنج، محله به محله در حال بازدید و سرکشی و رسیدگی به 
مشکلات هستیم و با ایجاد میز خدمت مسجد محور هفتگی سعی در پاسخگویی 

و ارتباط رو در رو با شهروندان در راستای حل و پیگیری مشکلاتشان داریم.

برگزاری  از  فارس  بین المللی  نمایشگاه های  شرکت  مدیرعامل 
در  نمایشگاه  این  داد و گفت:  دانش بنیان خبر  نمایشگاه تخصصی 
ایران  یا  برتر دانش بنیان  امسال تحت عنوان شرکت های  خردادماه 

ساخت برگزار می کنیم.
که  این  بیان  با  فرهادی  علی  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
جمع  در  است،  اقتصادی  حوزه  در  ما  مأموریت  اینکه  علی رغم 
خبرنگاران گفت: در حوزه فرهنگی هم ورود می کنیم و خط کشی 

برای فعالیت های خود نمی گذاریم.
مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس با اشاره به تعطیلی 

برگزاری نمایشگاه در ایام ماه رمضان امسال گفت:
در سال های آتی نمایشگاه هایی در ماه رمضان و محرم برپا خواهیم 

کرد.
فرهادی با اشاره به اینکه هرسال 72 عنوان نمایشگاه در نمایشگاه 
ایران  نمایشگاه  با  امسال  افزود:  می شود،  برگزار  فارس  بین المللی 

ساخت این تعداد به 7۳ عنوان نمایشگاه افزایش خواهد یافت.
برنامه ریزی  از  فارس  بین المللی  نمایشگاه های  شرکت  مدیرعامل 
برای دهه اول محرم امسال در نمایشگاه بین المللی فارس خبر داد و 
افزود: در امور فرهنگی حاضر به همکاری با بقیه نهادها هستیم البته 

باید هزینه های ما هم تأمین شود.
دانش بنیان،  »تولید،  نام  به  سال  نامگذاری  به  اشاره  با  فرهادی 
اشتغال آفرینی« از سوی رهبر معظم انقلاب، گفت: قریب ۱۵ سال 
انتخاب  اقتصادی  حوزه  در  سال  نام  عنوان  انقلاب  معظم  رهبر  که 

می کنند که نشان از اهمیت این حوزه دارد.
فرهادی با بیان اینکه ما مستقیماً تولیدگر نیستیم اما نقش مستقیمی 
در حمایت از تولید داریم، گفت: صنعت نمایشگاهی پیشران تولید 

در هر کشوری محسوب می شود.
مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس با بیان اینکه امسال 
پررنگ تر  صورت  به  را  دانش بنیان  شرکت های  از  حمایت  بحث 
فرصت  تا  هستیم  آن  دنبال  به  نمایشگاه  در  افزود:  می کنیم،  دنبال 
حضور شرکت های دانش بنیان را فروش محصولات آنها فراهم کنیم.
برگزاری  از  فارس  بین المللی  نمایشگاه های  شرکت  مدیرعامل   
در  نمایشگاه  این  داد و گفت:  دانش بنیان خبر  نمایشگاه تخصصی 
ایران  یا  برتر دانش بنیان  امسال تحت عنوان شرکت های  خردادماه 

ساخت برگزار می شود.
بنا داریم در تمام نمایشگاه هایی امسال غرفه هایی  وی اضافه کرد: 
برای شرکت های دانش بنیان مرتبط با آن صنعتی که نمایشگاه برای 
آن برپا شده است، در نظر بگیریم تا بتوانند با یکدیگر ارتباط برقرار 

کنند و البته در اینجا نقش پارک علم و فناوری بسیار مهم است.
اینکه  بیان  با  فارس  بین المللی  نمایشگاه های  شرکت  مدیرعامل 
صنایع دستی کوچک نیاز به حمایت دارند، بیان داشت: بنا شده ا تا 
میراث فرهنگی بسته های تبلیغی مناسب و با کیفیت تولید کنند تا 

آنها را در نمایشگاه های مختلف به نمایش بگذاریم.

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس: مدیرعامل شرکت فروغ افکار 
از برگزاری دومین نمایشگاه ارتباطات 

و فناوری اطلاعات کیش با عنوان 
»کیتکس« خبر داد

معاون عمرانی استاندار فارس:

بخش عمده اعتبارات عمرانی استان به آب 
اختصاص دارد

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز خبر داد؛

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز گفت: میزان تولید 
پسماند در شهر شیراز در سال ۱400 نسبت به سال قبل کاهش یافته 

است.
ارتباطات و آموزش شهروندی  از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
سازمان مدیریت پسماند، خوشبخت گفت: عوامل مختلفی در تولید 
فصول  هوایی،  و  آب  شرایط  به  می توان  که  می باشند  مؤثر  پسماند 
سال، شرایط اقتصادی و اجتماعی، آداب و رسوم، میزان جمعیت و 

مشارکت شهروندان در برنامه های مدیریت پسماند اشاره نمود.

رئیس سازمان مدیریت پسماند اظهار داشت: آموزش و فرهنگ سازی 
تفکیک  و  تولید  کاهش  در  ویژه  به  پسماند  مدیریت  زمینه  در 
پسماندها از مبدأ بسیار مهم است و این موضوع از سال های گذشته 

جزئی از برنامه ها و فعالیت های این سازمان است.
او در ادامه بیان داشت با آموزش هایی که ازسالهای گذشته تاکنون 
تولید  کاهش  بر  علاوه  شهروندان  همکاری  و  همراهی  و  داشته ایم 
پسماند، در زمینه تفکیک از مبدأ نیز شاهد رشد مناسبی در سال های 

اخیر بوده ایم.
آموزش های  ارائه  بر  علاوه  جاری  سال  در  کرد:  عنوان  خوشبخت 
و  ادارات  کارمندان  آموزان،  دانش  شهروندان،  به  پسماند  مدیریت 
متصدیان اصناف و ادامه توزیع مخازن ذخیره پسماند خشک؛ تعداد 
شهر  در  بازیافت  قابل  مواد  جمع آوری  و  اطلاع رسانی  ایستگاه های 
هوشمند  ارائه لایحه جمع آوری  با  همچنین  و  یافت  افزایش خواهد 
از  می توانند  مناطق  تمام  در  شهروندان  مبدأ،  در  خشک  پسماند 

اپلیکیشن های موبایلی برای تحویل پسماند خشک استفاده نمایند.
سال  در  شیراز  در  پسماند  تولید  روزانه  میانگین  گفت:  خوشبخت 
۱400 را ۱009 تن اعلام نمود و این مقدارنسبت به سال قبل از آن که 

۱024 تن در روز بوده است کاهش یافته است.

مدیرعامل آبفا فارس خبر داد؛

78 شهر استان فارس در آستانه تنش آبی 
قرار دارد

رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورای شهر شیراز:

اسلامی  از روابط عمومی شورای  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
شهر شیراز، مهدی نصیری با اشاره به ارائه فعالیت های بخش هوشمند 
سازی شهر شیراز گفت: در کمیسیون هوشمندسازی چند موضوع 
جدی را در دستور کار قرارداده ایم که مهمترین هدف که جزو شهر 
وظایف نیز است آن است که بتوانیم خدماتی را ارائه دهیم که سطح 

زندگی مردم در فضای شهری تسریع شود.
وی همچنین درخصوص سامانه شفافیت سازی نیز اعلام کرد: عدم 
شفاف سازی نگرانی هایی را ایجاد می کند در واقع دخالت سلیقه ای 
در تصمیم گیری ها را ایجاد می کند شفاف سازی موجب عدالت در 

میان شهروندان می شود.
در  شیراز  شهر  شورای  سازی  هوشمند  کمیسیون  رئیس  گفته  به 
سعی  و  می کنیم  رصد  را  شهری  مدیریت  چالش های  کمیسیون 
می کنیم با استفاده از زیرساخت های هوشمند سازی پیشنهادهایی را 
ارائه دهیم، مهمترین فعالیتی که می توان در حوزه کمیسیون انجام 
بیشتری  باید سرعت  الکترونیک است که  داد در بخش شهرداری 

بخشید تا موجب شود مراجعات مردمی به حداقل برسد،
شهرسازی  حوزه  در  قوانینی  برخی  کرد:  خاطرنشان  نصیری 
این خدمات  بتوانیم  اگر  ندارند  اطلاعی  مردم  دارد که شاید  وجود 
بود،  خواهد  شهروندان  به  مطلوبی  کمک  کنیم  اطلاع رسانی  را 
و  پیگیری  جدی تر  باید  را  شهر  اطلاعات  فناوری  زیرساخت های 
عملیاتی کنیم، علاقه مندی ما در این است که شیراز به قطب فناوری 
و اطلاعات جنوب کشور و در مرحله دوم ارتقا به استان های برتر 

کشور به همین دلیل زیرساخت هایی از قبیل مرکز داده نیاز است.
وی همچنین با اشاره به قرارداد فیبر نوری نیز گفت: در شیراز بیش 
از 200 کیلومتر در حال حاضر فیبر نوری قرار دارد که قطعاً این 
روند افزایش خواهد داشت، اگر ۵ جی راه اندازی شود استفاده از فیبر 

فعلی  برابر ظرفیت  تا 2  دارد، علاقه مند هستیم  نیز ضرورت  نوری 
فیبر نوری توسعه پیدا کند، یکی از اهدافی که در شهرداری دنبال 
داده  اختصاص  ادارات  به  اختصاصی  این است یک شبکه  می کنیم 
شود، در ارتباط با مرکز داده شیراز می تواند خدماتی را به جنوب 

کشور ارائه دهد.
ایجاد  افزود:  شیراز  شهر  شورای  سازی  هوشمند  کمیسیون  رئیس 
زیرساخت اطلاعات مکانی از جمله دیگر فعالیت هایی است که به 
دنبال آن هستیم، مشکلی که در سطح شهر وجود دارد این است که 
ادارات مختلف نقشه های شبکه ای که دارند یک پارچه نیست از این 

رو این کار کمک می کند تا نقشه یک پارچه داشته باشیم.
وی مطرح کرد: با توجه به اینکه اسناد کاغذی عمر محدودی دارند 
پیدا  برای  که  است  اسناد  این  به  مراجعه  دیگر  جدی  چالش  یک 
کردن مشکل ساز است، از این رو سامانه یکپارچه مدیریت اسناد را 
در دستور کار قرار داده ایم، کلیه اسناد در شهرداری با اولویت اسناد 
حقوقی و املاک اسکن شوند و در مرحله دوم با استفاده از تبدیل 
تصویر به متن اطلاعات ثبت خواهد شد، در این زمینه کار آغاز شده 
و در قسمت نخست یک تعداد اسکنر سفارش خرید شده است اما 

قسمت های دوم و سوم هنوز پیمانکاری مشخص نشده است.
شرکت ها  سوی  از  مسافرها  تعداد  اعلام  به  کرد:  خاطرنشان  وی 
هستند،  سهیم  می کنند  اعلام  که  شرکت هایی  چراکه  ندارم  اعتماد 

حاکمیت داده باید در قرارداد جدید اصلاح شود.
نصیری درخصوص سامانه مدیریت اتوبوس و تاکسی تاکید کرد: 
نقدی  غیر  بتوان  که  است  شده  عملیاتی  تاکسی  مدیریت  سامانه 
بسیار  مواردی  نیز  اتوبوس  درخصوص  کرد،  پرداخت  را  کرایه ها 

مهم وجود دارد که شهروندان بدانند اتوبوس کجا می ایستد.
و  برشمرد  مهم  بسیار  زیرساختی  را  پول  کیف  طرح  اجرای  وی 
گفت: راه اندازی کیف پول کار سختی نیست در واقع اجرای تمام 
پروژه های مصوب شده دشوار نیست، ناراحتی من از این است که 
بینانه  است، هرچقدر خوش  لغو شده  هفتم  بار  برای  پروژه  اجرای 
فکر کنیم نمی توان فکر کرد که منفعتی در آن برای لغو کنندگان 

وجود ندارد.
در  داشت:  بیان  شیراز  شهرداری  سازی  هوشمند  کمیسیون  رئیس 
انجام  می توانند  شهروندان  را  شهرداری  خدمات  اکثر  سرو  سامانه 
دهند، همچنین دوربین های کنترل سرعت و پارکینگ های هوشمند 

فعالیت دیگر فعالیت هایی است که در حال پیگیری هستیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز اعلام کرد؛

آخرین وضعیت شیوع کرونا در فارس
۲ شهرستان قرمز شد


